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2003.2.22日 奥克兰)task1 u moved to a new city and go to a

language school, write a letter to ur friend, about where u r living,

why choose that place,ur newschool or class；task2 gavoernment

spend a large mount of money on artistic projects, agree or not),

s-discribe a popular tv programme(what type, what the age of people

to watch, your feelingnbsp； 悉尼 uts )nbsp；nbsp；nbsp；nbsp

；nbsp； 2003.2.22日 中国大陆)task1:你要到新的城市的new

school study english.写封信告诉你的朋友，内空必须包括：1。

介绍你住的地方2。为什么你喜欢你住的地方3。介绍你的学

习的classtask2:政府花大量的钱在public places的painting 上面，

有些人反对这样做，认为应该花钱在一些更好的地方。do

you agree or disagree?V110(2003.2.15日 g类 中国)task1 you lost a

bag of shopping in a museum, write a lettertask2 一些公司认为员

工应该经常轮换工作岗位，一些公司认为该让员工一直做他

自己的工作，你的认同哪一个？V105nbsp； (g类nbsp； 澳大

利亚 g 类)task 1, easy. do not mentaintask 2 : a period of training vs

long_process educationpls fully understand the topic, many students

misunderstanding the topicthe meaning is :短期培训 vs 终身教育

v100(g类nbsp； 2003.1.18日nbsp；nbsp；nbsp；nbsp；nbsp

；nbsp；nbsp；nbsp；nbsp；nbsp；nbsp；nbsp；nbsp；nbsp
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；nbsp；nbsp；nbsp； 2、解释what is happen？nbsp；nbsp

；nbsp；nbsp；nbsp；nbsp；nbsp；nbsp；nbsp；nbsp；nbsp
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；nbsp；nbsp；nbsp；You and your future wife/hasband will hold

a weddingnbsp； 1. describenbsp； 2. tell detail activities to

himnbsp；Task1: invite your friend to have a short time for walking

on holiday.Task2: Working away from home for a long period of

time, talking about advantage and disadvantageVersion92（G类，9

月更新）Task 1你现在有一个walking holiday，要你邀请你的一

个朋友和你一起去。把时间，地点，过程说清楚。Task

2Today some person have to work away fron his family,what is the

advantages and disadvantages ?give your opinion and some exaples

of your experienceV91Task1。You live in a rented apartment inside

a building, You keep your bicycle on entrance hall of the building,

and your neighbors complain it to the caretaker, now you write a

letter to caretaker:1. explain your situation2. the reason you have to

keep the bicycle3. give your solution to this problemTask2.nbsp

；nbsp；nbsp；nbsp；nbsp；nbsp；nbsp；nbsp； 写一封信表

示歉意，说明原因。 TASK 2：许多国家都不再穿自己民族的

传统服装。有人认为这将nbsp；nbsp；nbsp；nbsp；nbsp

；nbsp；nbsp； 你有什么看法，对人有什么影响，根据你的

经验说说?Version 83(G类，九月更新)Task 1:you are in a local

company and you want to have a training course in another city.

write a letter to your boss.nbsp；nbsp；nbsp； explain the reason

why you need to attend the course.nbsp；nbsp；Task1: 100Test 下

载频道开通，各类考试题目直接下载。详细请访问
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